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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2023/24:492 Kompensation för högre priser i Gotlandstrafiken

Nyligen stod det klart att regeringen har fått godkänt av EU och skjuter till 
cirka 20 miljoner kronor till sänkta biljettpriser i Gotlandstrafiken. Det är ett 
välkommet besked. Nu står det klart hur pengarna ska komma gotlänningarna 
till del: Operatören sänker priserna under en begränsad period under första 
halvåret 2024. Givet de extrema prisökningarna i Gotlandstrafiken det senaste 
året finns det en stor oro och skepsis när det gäller prisläget framgent, och 
konstruktionen för sänkta färjepriser känns allt annat än glasklar.

Jag vill därför ställa följande fråga till statsrådet Andreas Carlson:

Hur säkrar statsrådet och regeringen att hela det anslagna beloppet faktiskt 
kommer gotlänningarna till del?

………………………………………

Hanna Westerén (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2024-01-18
Besvaras senast
2024-01-31 kl. 12.00


